



聖士提反書院
ST STEPHEN'S COLLEGE



S1 ADMISSION 2025-2026

2025-26年度中一入學

S1 ADMISSION APPLICATION

中一入學申請

Application-related information will be provided during the S1 Admission Talk 2025-2026

申請詳情將於中一入學講座說明

Online application start date
開始接受網上申請日期：

5.10.2024

Deadline 截止日期：

29.11.2024

S1 ADMISSION TALK & CAMPUS TOUR

中一入學講座及校園遊

Dates 日期：

5.10.2024 Saturday (星期六)

19.10.2024 Saturday (星期六)

Time 時間：

1:30 pm – 5:00 pm

Venue 場地：

The Grand Hall, Benevolence House
尚善樓大禮堂

Interested parties can register online at www.ssc.edu.hk

誠邀小六學生及家長參加。如欲出席，請透過本校網頁 www.ssc.edu.hk 報名。



INTRODUCTION

學校簡介

Established in 1903, St Stephen's College is a co-educational Christian secondary school located on the scenic Stanley Peninsula at the southern tip of Hong Kong Island. The College's picturesque campus, measuring 150,000 square metres, boasts a declared monument and numerous graded historic buildings that have inspired generations of young minds. A commitment to whole-person education, with a balanced emphasis on moral, intellectual, physical, social, aesthetic and spiritual development, is at the heart of our curriculum. Through offering a dual track comprising the Hong Kong Diploma of Secondary Education (HKDSE) and the International Baccalaureate Diploma Programme (IBDP), as well as an exciting range of specially tailored programmes under the Direct Subsidy Scheme, the College aims to nurture competent, resourceful and global-minded leaders of tomorrow.

聖士提反書院是一所於1903年創校的基督教男女中學，位處港島南區景色優美的赤柱半島。書院面積約為150,000平方米，校園風景如畫，多座建築物被列為歷史建築，書院大樓更被列為法定古蹟，極具歷史價值的校舍孕育了無數年青新一代。書院致力提供德、智、體、群、美、靈並重的優質全人教育，通過提供包括香港中學文憑試(HKDSE)及國際文憑大學預科課程(IBDP)的雙軌課程，以及直資計劃下多元的課程，書院旨在培育傑出、機智、具國際視野的明日領袖。

FEATURES

學校特色

We strive to inspire our young people by offering:
我們致力透過以下多元、靈活的課程及活動計劃培育學生：

- ▶ Dual Track Programmes - HKDSE & IBDP
雙軌課程 – 香港中學文憑考試及國際文憑課程
- ▶ Boarding School Life
寄宿生活
- ▶ Creativity Programme
創意培養計劃
- ▶ Exchange & Immersion Programme
交換生及海外沉浸計劃
- ▶ Mentorship Programme
師友計劃
- ▶ Service Learning Programme
服務學習計劃

SCHOLARSHIPS

獎學金

Scholarships are provided to students with outstanding academic performance or excellence in sports, music, art, and service

設有獎學金以獎勵入學後學業成績優異或在體育、音樂、藝術、服務等方面有出色表現的學生。

REMISSION

學費減免計劃

Fee remissions are available for eligible families with financial needs

設有學費減免，供有經濟需要學生申請。